
 Protokoll 

Sida 8 (22) 

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 1 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 30 januari 2018 

 

§ 8  Remiss av delbetänkandet SOU 2017:87 
Finansiering, subvention och prissättning av läkemedel 
– en balansakt 

Remiss från kommunstyrelsen, KFKS dnr 110-1832/2017, för 

yttrande senast den 2 februari 2018 

Dnr 1.5-986/2017  

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

och överlämnar det till kommunstyrelsen som sitt svar på 

remissen av Delbetänkandet SOU 2017:87 ”Finansiering, 

subvention och prissättning av läkemedel – en balansakt”. 

 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad.  

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2018-01-03.  

Kommunstyrelsen har till bl.a. äldrenämnden remitterat 

delbetänkandet SOU 2017:87 ”Finansiering, subvention och 

prissättning av läkemedel – en balansakt” för yttrande senast  

den 2 februari 2018. 

Regeringen beslutade den 17 november 2016 att tillsätta en 

särskild utredare med uppgift att göra en översyn av nuvarande 

system för finansiering, subvention och prissättning av läkemedel. 

Utredarens direktiv blev två övergripande uppdrag, dels hur 

finansieringen av läkemedel ska se ut och dels hur läkemedel ska 

prissättas. I det här delbetänkandet lämnas inte någon slutlig 

analys av olika modeller för att prissätta och betala för läkemedel. 

I det fortsatta arbetet ska det ingå frågeställningar som vilka 

problem som kan lösas genom att ta bort uppdelningen mellan 

förmånsläkemedel och rekvisitionsläkemedel och vilka praktiska 

och juridiska möjligheter respektive hinder som finns för att ta 

bort gränsdragningen. Konsekvenser för landsting, patienter och 

andra aktörer som exempelvis apoteken behöver även analyseras 

vidare. Äldreförvaltningen anser att utredningen är viktig då 

dagens system för finansiering, subvention och prissättning av 

läkemedel har brister.  

 

Yrkanden 
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Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 1 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 30 januari 2018 

 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare samt med stöd av 

ersättaryttranden från Erik Vallström (Fi) och Alfred Askeljung 

(C) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt utan 

omröstning enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 1 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 30 januari 2018 

 

§ 9   Remiss om Ett Stockholm för alla -  Program för 
tillgänglighet och delaktighet för personer med 
funktionsnedsättning för 2018-2023 

Remiss från kommunstyrelsen, KFKS dnr 171-1831/2016, för 

yttrande senast den 16 februari 2018 

Dnr 1.5-966/2017  

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

och överlämnar det till kommunstyrelsen som sitt svar på 

remissen om förslag ”Ett Stockholm för alla – Program för 

tillgänglighet och delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning för 2018-2023”. 

 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2017-12-27.  

Kommunstyrelsen har till bl.a. äldrenämnden remitterat ett förslag 

”Ett Stockholm för alla – Program för tillgänglighet och 

delaktighet för personer med funktionsnedsättning för 2018-2023” 

för yttrande senast den 16 februari 2018. 

 

I stadens budget för 2016 angavs att kommunstyrelsen i samråd 

med kommunstyrelsens funktionshindersråd ska revidera stadens 

program för delaktighet för personer med funktionsnedsättning 

2011-2016. Programmet är ett styrdokument som stadens nämnder 

och bolagsstyrelser ska utgå från när de planerar och följer upp sitt 

arbete för att nå stadens mål.  

 

Äldreförvaltningen anser att det är ett väl genomarbetat program 

som väl knyter an till den nya inriktningen i svensk 

funktionshinderspolitik. Flera av programmets fokusområden 

knyter också an till den strategi för En äldrevänlig stad som 

äldrenämnden nyligen antagit. Enligt förvaltningens uppfattning 

utgör de båda programmen tillsammans starka drivkrafter för att 

staden ska bli en tillgänglig och inkluderande stad för alla. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare samt med stöd av 


